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Fraga till Erik Andersson, Planerar alliansen fler särskilda boenden i egen regi?

Under det senaste nämndmötet, den 8 februari, redovisades behovsplanering för äldre

invånare i Täby och utifrån detta en planering av äldreboenden till 2032. Här framkom

intresse för fyra olika bolag att bygga 400 nya lägenheter.

Ingenting framkom om särskilda boenden i egen regi? För att öka balansen mellan privata

och egen regi behöver kommunen planera in även boenden i egen regi. Idag är det ungefär

lika många privata som egen regi, men mot 2032 är det endast ca 32% egen regi.

Min fråga blir: Har alliansen några planer på att även bygga ett särskilt boende i egen regi?
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